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204, Siddharth Complex, 
R.C. Dutt Road, 
Vadodara - 390 007, 
Gujarat, India

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Sub : Speciality Coatings for Glass. Having perfected a complete range of aesthetic and protective solutions for the above-mentioned substrates, we
now introduce speciality coatings for Glass. Our Coatings for Glass are Polyurethane based suitable for a wide range of products including bottles,
cosmetic containers, flower vase, tableware, lighting glass and decorative glass. Some of the salient features of our Glass Coatings are: Ø Solvent
based coating, which offers high level of durability and easy clean down. Ø A tough coating on the surface with good abrasion and scratch resistance
properties. Ø Offers a virtually wide range of colours, opacities i.e. solid or transparent, textures and finishes ranging from Glossy to Matt to Frosty
Finishes. Ø The coating has very good resistance to U.V.Radiations and is thus non – yellowing type. Ø Very good finish when sprayed. Ø Excellent
Chemical resistance when exposed to Alcohol, Ketonic Solvents, Soap Water etc. Ø Can be offered in Stoving type and Air-drying type coatings. Ø
Gives a very even, fully controllable coating thickness of 10 – 30 microns Ø Very Cost Effective
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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